
TURISTIdKA ZAJEDNICA OPdINE TAZANA
ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA

ffiT7;rN,\
43. istarske divizije 8, 52212FaLana, Hrvatska
tel: +385(0)52383727 fax: +385(0)52383728 e-mail: info@infofazana.hr www.infol'azana.lu

ZAPISNIK

s 21. redovne Sjednice Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Op6ine FaLana koja je odrLana
16. listopada2}23. godine s podetkom u 10,00 sati u prostorijama Opdine Failana,43. istarske divizije 8,
Fai.ana.

PRISUTNI dI.q.NOVT:
- Radomir Korad - predsjednikTzo FaLana
- UroS Martinovii
- Sandra NeSovii
- Mihaela Bili6
- Ivan Tekovi6
- Tereza Kesovija Lupetina

ODSUTNI TIANOVI,
- Roland Cinkopan
- Damir KosteSii
- Goran PeruSko

OSTALI PRISUTNI:
- Melita Perokovii - direktorica Turistidke zajednice Opdine Falana
- BarbaraPuLar - djelatnica Turistidke zajednice Opiine FaLana
- Denis Ivo5evid - direktor Turistidke zajednice Istarske Zupanije
- Katarina Dobrii Dabii - vlasnica tvrtke Sport plus d. o. o. i predsjednica Sekcija

Zajednice pustolovnog turizma ZK p ula

Predsjednik TZO FaLana pozdravio je prisutne. Zatim je konstatirao da Sjednici prisustvuje 6 od 9
dlanova Turistidkog vijeia te da Vijeie moZe pravovaljano donositi odluke.
Za zapisnr(,arku predla Le B arbaru P uZar, Sto su pri sutni usvoj ili.
Clanovi Vijeia su uz poziv dobili i sljedeii Dnevni red:

l. Usvajanje Zapisnika s 20. Sjednice Turistidkog vije6a.
2. Odluka o odabiru tvrtke za provodenje revizijskog uvida u financijskaizvjella i poslovanj eTZO

FaLana 2a2023. Godinu.
3. Odluka o visini turistidke pristojbe za Opiinu FaLanaza2025. godinu.
4. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvodenja radova u2024. godini.
5. Odluka o formiranju Komisije za odabir nagrada Amfora.
6. Prijedlog za usvajanje Kriterija za odobravanje potporeTZO FaLane zaprograme t2024. godini.
7. Dono5enje odluke o prihvaianju projekata dobivenih po javnom pozivu zaprograme FaZanskog

kulturnog ljeta2024.
8. Sudjelovanje u SMP-u TZIZ-a2a2024. godinu.
9. Prezentacija Weekend Outdoor Festivala.
10. Informacija o povladenju Zamolbe FaZanske Zupe za sufinanciranje osvjetljenja tomja crkve Sv.

Kuzme i Damjana.
1l. Formiranje Komisije zaprijedlogtematizacija i dodatnog uredenja plala Opiine FaLana.
12. Prijedlog udlanjenj aTZ OpcineFaZana kao dlana Klastera JuLna Istra u Federaciju puteva Sv.

Jakova.
13. Razno.



Prije izglasavanja Dnevnog reda, Predsjednik TZOFaLanapitaprisutne imaju li primjedaba ili dopuna
Dnevnog reda. Buduii da se nitko nije javio zarijed, Predsjednik predlaZe da se pristigli zahtjevi za
sufinanciranje promocije, organizacije evenata i unutarnje osvjetljenje crkve stave pod todku razno, a
zbog poslovnih obaveza gospodina Denisa Ivo5evi6a i gospode Katarine Dobri6 Dabi6 izmjeni redoslijed
Dnevnog reda na sljedeii nadin :

1. Usvajanje Zapisnika s 20. Sjednice Turistidkog vijeda
2. Sudjelovanj eTZFalana u SMP-u TZIZ-a2a2024. godinu.
3. Prezentacija Weekend Outdoor Festivala.
4. Odluka o odabiru tvrtke za provodenje revizijskog uvida u financijskaizvjeil,a i poslovanj eTZO

FaLanaza2023. godinu.
5. Odluka o visini turistidke pristojbe zaOpcinuFalanaza2}2l. godinu.
6. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvodenja radova u2024. godini.
7. Odluka o formiranju Komisije zaodabir nagrada Amfora.
8. Prijedlog za usvajanje Kriterija za odobravanje potpore TZO Falane zaprograme u2024. godini.
9. Dono5enje odluke o prihvadanju projekata dobivenih po javnom pozivu zaprogtame FaZanskog

kulturnog ljeta2024.
10. Informacija o povladenju Zamolbe FaZanske Zupe zasufinanciranje osvjetljenja tomja crkve Sv.

Kuzme i Damjana.
1 1. Formiranje Komisij e za prijedlog tematizacija i dodatnog uredenj aplala Opiine FaLana.
12. Prijedlog udlanjenj aTZ OplineFalana kao dlana Klastera Juilna Istra u Federaciju puteva Sv.

Jakova.
13. Razno.

elanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra
Ne5ovic glasala je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,zaoo; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je ,,zaoo; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,za".

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)
Zapisnik s 20. Sjednice dlanovi Vijeia dobili su uz poziv za Sjednicu. PredsjednikTZO FaZanaupitao je
prisutne imaju li primjedaba na Zapisnik. S obzirom na to da se nitko nije javio za rijet,, predlaZe da se
Zapisnik s 20. Sjednice usvoji.

elanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,za'o; gospoda Sandra
Ne5ovii glasala je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je,,za'o; gospodin Ivan Tekovid glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Zapisnik s 20. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovii pozdravila je gospodina Ivo5evi6a i zahvalila mu na dolasku, te u kratko pojasnila
sudjelovanje u SMP-u, TZl2 ima u svojem programu Strate5ki plan podijeljen na razvoj proizvoda, i
promociju, te je zamiSljeno da se sufinancira dio i od strane lokalnih turistidkih zajednica po udjelima
ostvarenja prihoda koji pojedina lokalna zajednica ostvaruje u odnosu na ukupan ostvaren prihod od
turistidke pristojbe i dlanarine na podrudju Istre. Ukoliko se udeS6e stavi u odnos prema prihodima TZ
FaLane, participacijaTZFaZane iznosila bi 8% do 10% na5eg prihoda. TZO FaZana nije sudjelovala u
sufinanciranju SMP-a posljednje dvije godine, a kada smo dobili prijedlog TZI2 za 2024. godinu,
dlanovi Turistidkog vijeia iskazali su interes da gospodin Ivo5evid dode na sjednicu Turistidkog vije6a.

Gospodin IvoSevii zahvalio je na pozivu i pozdravlja prisutne dlanove. U kratkim crtama je ispridao
viziju i misiju SMP-a TZIZ-a te napomenuo da nije izraden kompletan plan, jer se ne zna tko 6e se sve
ukljuditi te kojom ukupnom sumom novca ie se raspolagati.



TZO FaLana sudjelovala je 2018.godine, 2019. godine i 2021.godine, kad je odludeno da se zbog
situacije s Covidl9 sudjeluje s 1/3. za2024.godinu temeljna ideja SMP-a nastala je iz Marketing plana
do 2021.godine da se brendira Hrvatska i Istra, odnosno da se brendira regionalno te da budu prisutne sve
destinacije. Tako se 2018. godine napravilo istraZivanje u brendiranju Istre te se usporedilo s pet
kljudnih destinacija: Toscanom, Sardegnom, Azurnom obalom, Andaluzijom, Costa Bravom i Costa del
Sol. Gospodin IvoSevid naglasio je da 6e se ove godine ponoviti istraZivanje u odnosu na2}l8.godinu i
odrediti novo pozicioniranje Istre u odnosu na glavne konkurente, pa napraviti konkretniji plan.
Naglasio da je Istra 2021. godine bila pobjednik na Mediteranu, arazlogtome je bio veliki utjecaj javnog
i privatnog sektora. Dok je ved u 2021. godini Istra ostvarila 82o/o noienja, u 2022. godini ostvareni su i
bolji rezultati nego 2019. godine.
ParticipacijaTZO FaLane za2024.godinu bila bi oko 35.000,00 €.

Gospodin Tekovid upitao je kada ie biti gotov konkretniji plan 2a2024.?
Gospodin IvoSevid odgovorio je kada se bude znalo tko 6e sve participirati, okvimo kroz nekih 10 ili 20
dana, zatim 6e se napraviti podjela po trZi5tima, online, ofline oglaSavanje te participacija avio prijevoza.
Gospodin Ivo5evii naglasio je da je za destinaciju,bez obzita na strukturu kapaciteta, jako veliki
problem kad nema aerodrom.

Predsjednik TZO FaZana rekao je da su Zradne luke vrlo bitne zaturizam, da su u velikim problemima te
premda relativno manji dio naSih turista dolazi avioprijevozom, da smo dio Istre i obuhvaieni opiom
promocijom, pa je zato da participiramo SMP, ali se slaZe s time da bismo ipak trebali znati malo
konkretnij e nj egov plan za 2024. godinu.

Gospoda Perokovid informirala je prisutne dlanove da je na tu temu razgovarala s gospodinom
Koste5i6em i Cinkopanom koji zbog poslovnih obaveza nisu u mogudnosti prisustvovati sjednici i da su
izjavili dd nadelno nisu protiv na5eg sudjelovanja u SMP-u 2a2024. godinu.

Gospodin Martinovii izjavioje da bi sadekao konture plana.
Gospodin Tekovii sloZio se s gospodinom Martinovi6em, te da bi voljeli dobiti grubu skicu plana, zatim
donijeti odluku.
Gospoda Perokovi6 zahvalila je gospodinu Ivo5evidu na dolasku i iscrpnom izlaganju.

Predsjednik TZO Falana zatvara raspravu i zakljuduje da je ova todka na razini informacije bez
izglasavanja odluke.

AD 3.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovid informirala je prisutne dlanove da bududi da je u faziprezentiranja plana i prihoda za
2024. godinu, te da je tim povodom pozvala gospodu Katarina Dobrid Dabii, kako bi u kratkim crtama
prezentirala prisutnim dlanovima prekrasnu ideju da se u FaZani napravi Wikend outdoor festival.
Gospoda Katarina Dobrii Dabi6 vlasnica je tvrtke Sport plus d. o. o. i predsjednica Sekcija Zajednice
pusto lovno g turizma ZI< P ula.
Gospoda Dobrid Dabii zahvaljuje gospodi Perokovi6 i pozdravlja prisutne dlanove. Prije same
prezentacije u kratkim crtama je predstavila svoj rad kao vlasnica adrenalinskih parkova u FaLani,
Pomeru i Umagu i polupodmornice u FaZani. Pored toga, napomenula je da je i predsjednica sekcije
Zajednice pustolovnog turizma ZK Pula koja je osnovana 2019. godine i postoji samo u Istri.
Kao Sekcij a Zajednice pustolovno g turizma ZI< pula sudj elovali su na Outdoor saj mu u Zagrebu, gdj e j e

sudjelovalo 20 izlaga(,a iz Istre gdje su do5li na ideju da bi se u Istri moglo organizirati festival
pustolovnogtrtrizma,jer su posjetitelji osim sunca i mora traLili i neku avanturu. Do5lo se do ideje da se

or ganrzir a u F aLani outdo or fe stival.
Ideja je da se festival odrLi u svibnju i da se privuku gosti, ali i da se informiraiznajmljivade u Istri koji
ni sami desto ne znaju Sto se nalazi na njihovom podrudju.
Gospoda Dobrii Dabi6 Woz prezentaciju je predstavila sve usluge, opremu na sajmu, panel diskusije i
zabavt kroz adventure race.



Lokacija gdje bi se sajam odrZao bila bi livada od Batane beach do Coco bara. Na to potezu bilo bi 40
izlaga(,a, burger event, ne burger festival, cilj je ukljuditi i koktel barove, na neki nadin povezati cijelu
zajednicu. OdrLao bi se In water surf photo gear, da se ukljude fotografi i influenceri u sam event.
Tro5kovnik je joS pod upitnikom, jer je joS u planiranju, ali okvirno bi za tri dana festivala bio tro5ak od
60.000,00€, Sto gospoda Dobrid Dabii smatra realnom cijenom.

Predsjednik TZOFalanazahvaljuje gospodi Dobrid Dabii zatim otvara raspravu.
Gospodin Martinovid pohvalio je prezentaciju, zatimje konstatirao da tro5kovnik mole biti trenutno
prezentiran, no upitno je Sto 6e biti i da moZe biti i znatno viSi.
Gospoda Dobri6 Dabi6 odgovorila je da su kao organizatori svjesni tog rizika.

Predsjednik TZO FaLana miSljenja je da se radi o dosta velikom iznosu i da sajam izraste u privatni
biznis. Takoder smatra da festival sporta i festival burgera moraju se odvojiti jedno od drugoga.
Zatimje postavio pitanje Sto FaZana dobiva od sajma?
Gospoda Perokovid odgovorila je da dobiva promociju u periodu izvan glavne sezone.
Gospoda Dobrii Dabi6 odgovorila je da bi se sajam organizirao u periodu Duhova, kada za sve izlagade
je to vrijeme kada se dobro posluje i dovu6i u tom periodu 40 izlaga(,a biti 6e jako teSko.
Gospodin Martinovi6 sloZio se sa gospodom Dobri6 Dabii da je to najteLi dio posla, rekao je da se

probao napraviti street food festival i kako je bilo te5ko dovuci izlaga(,e i gdje je sve bilo besplatno,
zatim je upitao gdje ie se vr5iti promocija.
Gospoda Dobri6 Dabi6 rekla je da 6e se promovirati online i ofline, po raznim sajmovima sve do Danske.
Gospoda Bili6 smatra da bi odrZavanje sajma znatno pove6alo promociju i rejting FaLane.
Predsjednik TZO FaLana predloZio je da se sajam odrLi na parkiraliStu u Valbandonu.
Gospoda Dobrii Dabi6 rekla je da bi to znatno poveialo tro5kove.
Predsjednik TZO Falana mi5ljenja je daizlagadi na sajamskom dijelu trebali plaealj, najam prostora.
Gospodin Tekovid smatra dabi izlagadi na sajmu mogli pladati kotizaciju.
Gospoda Kesovija Lupetina sloZila se sa gospodinom Tekovidem dabi izlagadi trebali platati barem dio
kotizacije.
Predsjednik TZO FaLana informirao je prisutne dlanove da se na podrudju gdje bi se organizirao outdoor
festival planira napraviti dio za sundanje i dio sa sportskim terenima, uz napomenu da FaZani fale
igrali5ta, osim beach volleya napravio bi se i teren za mini golf.
Gospoda Dobri6 Dabi6 upitala je PredsjednikaTZFaLana da li se to planira vec za sljedeiu godinu i Sto

to znadi da 6e ta zelena povr5ina biti dvrsti objekti.
Gospoda Dobrid Dabi6 spomenula je da bi do5la u obzir jo5 jedna lokacija u FaZani, a to je parkiraliSte
Falana sjever.
Gospodin Tekovid predloZio je da se na djelu plaZe Djedje igrali5te organizira samo gastro dio sajma.
Gospoda Dobrid Dabi6 odgovorila je da bi to znatno pove6alo tro5kove odrZavanje sajma na dvije
lokacije, takoder je upitala koliko 6e se isplatiti ulaganje u leZaljke za sunce na Djedjem igrali5tu s

naglaskom da bi se u budu6nosti trebalo razmi5ljati da jeFaLani potreban sajamski prostor.
Gospodin Tekovi6 predlaZe da se razmisli gdje bi se u FaZani mogao odriati festival, ako ne bude na
podrudju Djedjeg igrali5ta.
Gospodin Martinovid predloZio je da se razmisli da li bi se organizacija sajma mogla ukomponirati u
nove sadrZaje na Djedjem igrali5tu.
Gospoda Dobri6 Dabi6 zahvalilaje prisutnim dlanovima Sto su je saslu5ali, rekla je da misli da se ne bi
trebalo odustati od organizacije sajma i ako na prostoru Djedjeg igrali5ta nije moguie to odrZati, da bi
voljela da joj se predloZi druga lokacija.

Predsjednik TZ FaLana zatvara raspravu i zakljuduje da je ova todka na razini informacije bez
izglasavanja odluke.

AD 4.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovi6 podsje6a dlanove da je tvrtka Medicom d.o.o vr5ila nadzor i proSlih godina te da na
predmetno izvjeSde nije bilo primjedaba prilikom obavljenog revizijskog nadzora od strane Ministarstva
tnrizma i sporta, pa tako predlaZe da ista tvrtka obavi nadzor i 2a202. godinu.
Predsjednik TZO Faiana zahvaljuje gospodi Perokovid, zatim otvara raspravu.



Budu6i da se nitko od prisutnih dlanova nije javio za rijed, dao je na glasanje Odluku o odabiru tvrtke
Medicom d.o.o. za provodenje revizijskog uvida u Financijska izvje56a TZOFaianaza2023. godinu.

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,zaoo; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra
NeSovii glasala je ,,zd'; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zao'; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,za".

Zakljuiak: Odluka o odabiru tvrtke Medicom d.o.o. za provodenje revizijskog uvida u Financijska
izvje56a TZO FaLana za 2023. godinu jednoglasno je usvojena.

AD s.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovii poja5njava prisutnim dlanovima da je do kraja prosinca potrebno donijeti odluku o
visini turistidke pristojbe za2025.godinu. Zakonski je potrebno da se navedena procedura na Skup5tini
Istarske Zupanije usvoji do 31. sijednja 2024. godine. Poredtoga, ukoliko se ne dostavi novo miSljenje,
smatrati 6e se da visina turistidke pristojbe ostaje u istim iznosima kao i u 2024. godini.
Predsjednik TZO Falanazahvaljuje gospodi Perokovi6, zatim otvara raspravu.
Budu6i da se nitko od prisutnih dlanova nije javio za rijed, dao je na glasanje da Odluka o visini turistidke
pristojbe za Op6inu FaLanaza2025. godinu koja bi ostala u istim iznosima kao 2a2024. godinu.

Clanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,za'o; gospoda Sandra
Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zaoo; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je',,2a"; gospodin Ivan Tekovid glasao je,,za".

Zakljuiak: Odluka o visini turistiike pristojbe za Opdinu Fail,ana za 2025. godinu koja de ostati u
istim iznosima kao i za 2024. godinu jednoglasno je usvojena.

AD 6.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovi6 obavijestila je prisutne da Turistidka zajednica prema Zakonu o gradnji treba poslati
prijedlog Opdini o privremenoj zabrani gradevinskih radova, dija odluka ie se odnositi na sljedeiu
godinu. Prijedlog je narazini Opiinske odluke za ovu godinu, tj predlaZe se da se odnosi na razdoblje od
15. lipnja do 15. rujna2024. godine

Bududi da se nitko od prisutnih dlanova nije javio za rije(,, Predsjednik TZ FaZani dao je na glasanje
Odluku Turistidkog vijeia o prijedlogu Opiini FaLana, da sukladno Zakonu o gradnji, Op6ina donese
Odluka o privremenoj zabrani izvodenja radova na podrudju Op6ine FaLana u razdoblju od 15. lipnja do
15. rujna 2024. godine.

ilanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,za'o; gospoda Sandra
Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zao'; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je ,,zaoo; gospodin Ivan Tekovid glasao je o,zao'.

Zakljuiak: Odluka o prijedlogu TZ Fai,ana Op6ini da donese Odluku o privremenoj zabrani
izvodenja radova na podruiju Opdine Fail,ana u razdoblju od 15. lipnja do 15. rujna 2024. godine
jednoglasno je usvojena.

AD 7.)
Predsjednik TZO Falana obavijestio je prisutne da kao i svake godine i ove godine treba imenovati
Povjerenstvo za nominiranje, provodenje i ocjenu kandidata za dodjelu nagrada Amfora. Pro5le godine
dlanovi povjerenstva su bili Radomir Kora6, predsjednik; Sandra Ne5ovi6, dlan povjerenstva i Melita
Perokovid, dlan povjerenstva.



Gospoda Kesovija Lupetina upitala je tko od dlanova vije6a nije bio jo5 dlan?
Gospoda Perokovii odgovorila je da joS nije bila gospoda Bi1i6.
Predsjednik TZO FaLana upitao je gospodu Bilii da li bi prihvatila da bude dlan povjerenstva i predloZio
je da ostali dlanovi budu gospodin Martinovi6 i gospoda Perokovi6.
Gospoda Bilii odgovorila je potvrdno.

S obzirom na to da nitko od ostalih nije imao drugih prijedloga, daje na glasanje prijedlog da gospodin
Martinovi6, gospoda Bili6 i gospoda Perokovi6 budu dlanovi Povjerenstva za nominiranje, provodenje i
ocjenu kandidata za dodjelu nagrada Amfora 2a2023. godinu.

Clanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,zaoo; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra
Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zaoo; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je ,,zaoo; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluka o formiranju Povjerenstva za nominiranje, provodenje i ocjenu kandidata za
dodjelu nagrada Amfora za 2023. godinu u sastavu Mihaela Bili6, UroS Martinovid i Melita
Perokovid jednoglasno je usvojena.

AD.8.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovi6
Gospoda Perokovid informirala je prisutne dlanove da bi prije odabira projekata, Vijede trebalo utvrditi
kriterije bodovanja. PredloZila je da to budi isti kritriji po kojima se vr5ilo i bodovanje prija5njih godina,
samo da se izvr5i korekcija sredstava kojima 6e se sufinancirati projekti ukoliko zadovoljavaju kriterije.
Naime, S obzirom na znatnu inflaciju i da su predlagatelj i traLili vi5e sredstava po pojedinim projektima
u odnosu na ovogodi5nju isplatu, gda Perokovii je predloZila da se za svaki projekat povisi iznos
sufinanciranja za20% .

Bududi da se nitko od prisutnih dlanova nije javio za rije(. predsjednik TZO Falana dao je na glasanje
prijedlog Kriterija zaodobravanje potporeTZOFalanezaprogrameu2024. godini.

elanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,zao'; gospoda Sandra
Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasalaje ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,za".

Zakljuiak: Prijedlog za usvajanje Kriterija za odobravanje potpore TZO Fail.ane za programe u
2024. godini jednoglasno je usvojen.

AD.e.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovii
Gospoda Perokovid navodi kako je sukladno zakonu Turistidka zajednica Op6ine FaLana raspisala Javni
poziv za sufinanciranje programa prema koji 6e se realizirati n 2024. godini. Javni poziv bio je otvoren
mjesec dana te je na njega pristiglo 26 prijava programa u ukupnom iznosu od 43.000,00 €. Zatim je
pojasnila prisutnim dlanovima da prate prvu i drugu kolonu u tabeli koju su dobili uz materijale, prva
kolona su dobiveni zahtjevi, a druga kolona su prijedlozi koji bi bili odobreni od strane TZO Falane po
izglasanim kriterijima. Prijedlog je da ukupan iznos sufinanciranja bude 22.000,00e. Uz to je naglasila
da zahtjev za organizaciju likovne kolonije nije udovoljio administrativnoj provjeri zbog nepotpune
dostavljene dokumentacije. Obzirom da se radilo o zahtjevu u iznosu od 12.000 eura, ukupno traZena
sredstva potpore iznose 31.000,00 eura.
Uz to, obavijestila je dlanove Vijeda da su JK Brioni FaLana i Prostor Urbane kulture zakasnili s

potpunom dostavom dokumentacije. Rok za predaju dokumentacije bio 6)02023. a oni su predali dio
dokumenata9.10.23.
Gospoda Kesovija Lupetina smatra da obzirom da su ipak dostavili dokumentaciju koja je nedostajala da
bi im trebalo uvaZiti zahtjev.



Gospodin Tekovii sloZio se sa gospodom Kesovija Lupetina.
Predsjednik TZO FaLane miSljenja je da bi se JK Brioni trebao pove6ati iznos za odrZavanje Brionske
regate.
Gospoda Perokovii pojasnila je prisutnim dlanovima da su se organizatori Brionske regate ponijeli jako
nekorektno prema FaLani, jer u svojoj promociji i objavama nisu navodili TZ Falanu i Opdinu kao
sponzore.
Gospodin Tekovii uptao je da li im se moZe postaviti uvjet da to ubudude naprave?
Gospoda Perokovi6 odgovorilaje da uvjeti postoje u sponzorskom ugovoru gdjeje redeno da ukoliko se

ne navodi nekog kao sponzora, potrebnoje vratiti dodjeljena sredstva.

Bududi da se vi5e nitko od prisutnih dlanova nije javio zaijed, predsjednik TZFaLana dao je na glasanje
odluke o prihvadanju prijedloga o sufinanciranju projekata dobivenih po javnom pozivu za programe
FaZanskog kulturnog ljeta 2024. kao Sto je to navedeno u dokumentu koji su dobili uz poziv za sjednicu
Vijeia.

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,za'o; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,zaoo; gospoda Sandra
Ne5ovid glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasalaje ,,2a"; gospodin Ivan Tekovid glasao je,,za".

Zakljuiak: Odluka o prihvadanju projekata dobivenih po javnom pozivu za programe FaZanskog
kulturnog ljeta 2024. prema prijedlogu koji je dostavljen uz poziv za sjednicu Vijeda jednoglasno
je usvojena.

AD. 10.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovid
Gospoda Perokovi6 informirala je prisutne dlanove da su uz poziv za sjednicu dobili dopis od Zupe
FaLana da odustaje od Zahtjeva za osvjetljenje tornja crkve Sv. Kuzme i Damjana, a razlog tome je da
Zupanije dobila dozvolu od konzervatora.
Predsjednik TZO FaLana naglasio je da je to bio jedan od uvjeta da se prihvati Zahtjev za sufinanciranje,
s naglaskom da je starogradska jezgra spomenik nulte kategorije, te da je pro5irena do benzinske pumpe
zakljudno sa Skolom Falana.

Predsjednik TZO FaLana zatvara raspravu i zakljuduje da je ova todka na razini informacije bez
izglasavanja odluke.

AD. l l.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovi6 rekla je da je Strategijom razvoja turizma klastera Julna Istra navedena i potreba
valorizacija postojeieg stanja te dodatnog uredenja i tematitacijaplala. Temelj svega su dva donesena
dokumenta: Nacionalni program upravljanja i uredenja morskih plala i Regionalni program uredenja i
upravljanja morskim plaZama u Istarskoj Zupaniji. Obzirom da su ti dokumenti usvojeni 2014. odnosno
2015. godine, usporedbom sa stanjem na terenu'i bududim potrebama na podrudju Op6ine FaLana, u
dogovoru sa Nadelnikom predlaZe se da se oformi Komisija za prijedlog utvrdenja kapaciteta, uredenja i
tematizaciju plala Opdine Falana od 6 dlanova. Od strane Op6ine FaZana predloZena su tri dlana:
gospodin Mirko Gortan, gospoda Minja Savovid i gospodin Danijel Feri6. Vije6e bi isto trebalo predloZiti
3 dlana. Gda Perokovi6 predloLila je da to bude po jedan dlan od strane dva najveda turistidka subjekta i
ona kao administrator Komisije. Rekla je da je kontaktirala sa kampovima Bi village i Pineta i da su

njihovi prijedlozi da dlanovi Komisije budu gospodin UroS Martinovid, kao predstavnik kampa Bi
Village i gospodin Dragan Pere5a, kao predstavnik kampa Pineta.

Predsjednik TZFaLana zahvaljuje gospodi Perokovii i otvara raspravu. Obzirom da se nitko od prisutnih
dlanova nije javio za rijed, dao je na glasanje Odluku o formiranju Komisije za prijedlog utvrdenja
kapaciteta, uredenja rtematizacijuplala Op6ine Falanau sastavu Mirko Gortan, Minja Savovii, Danijel
Ferii, Melita Perokovi6, Dragan Pere5a i UroS Martinovid.



Clanovi Turistidkog vijeda glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovii glasao je ,,zaoo; gospoda Sandra

Ne5ovi6 glasala je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovid glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluku o formiranju Komisije za prijedlog utvrdenja kapaciteta, uredenja i
tematizaciju plaZa Opdine Fail,ana u sastavu Mirko Gortan, Minja Savovi6, Danijel Feri6, Melita
Perokovid, Dragan Pere5a i UroS Martinovid jednoglasno je usvojena.

AD. 12.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 pojasnila je da se radi o stazi Kaminu Sv. Jakova, diji dio Camino South Istria se

ureduje unutar Klastera JuLna Istra. Dobili smo prijedlog Federacije putevi Sv. Jakova, da bi bilo dobro
da se TZO FaLana kao dio Klastera JuLna Istra udlani u Federaciju. Da bismo to udinili, Vijede treba
donijeti odluku o udlanjenju, a potom je potrebno dobiti suglasnost odHTZ-a.
TroSkovi godi5nje dlanarine zaFederaciju puteva Sv. Jakova iznosili bi otprilike 200,00€.

Predsjednik TZFaLana otvara raspravu. Buduii da se nitko od prisutnih dlanova nije javio zarije(,, dao
je na glasanje Prijedlog udlanjenja TZ Optine FaZana kao dlana Klastera JtZna Istra u Federaciju puteva
Sv. Jakova.

elanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,zao'; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra
NeSovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,zaoo; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala jb ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,zaoo.

Zakljuiak: Prijedlog uilanjenja TZ Opdine.BaLana kao ilana Klastera Juina Istra u Federaciju
puteva Sv. Jakova jednoglasno je usvojen.

AD. 13.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovid.
Gospoda Perokovii navodi da su nakon podjele Poziva za sjednicu Vijeda stigli sljedeti zahtjevi

1. za sufinanciranje promocije: Kamp Bi Village u iznosu od 12.000,00 eura, kamp Pineta u iznosu
od 5.300,00 eura i Villete Phasiane u iznosu od 2.000,00 eura

2. za sufinanciranje evenata TN Bi Village u iznosu od 10.600,00 eura
3. za sufinanciranje unutamjeg osvjetljenja Zupne crkve Sv. Kuzme i Damjan u iznosu od7.617,00

eura

Predsjednik TZO FaLana otvara raspravu.

Bududi da se nitko od prisutnih dlanova nije javio za rije(,, predsjednik TZO Falana dao je na glasanje
sljede6e :

l. Zahtjev za sufinanciranje promocije TN BiVillage u iznosu od 12.000,00 €, kampa Pineta u iznosu od
5.300,00 € i Villete Phasiane u iznosu od 2.000,00 €

ilanovi Turistidkog vije6a glasali su na sljede6i nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,zao'; gospoda Sandra
Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasalaje,,2a"; gospoda TerczaKesovija Lupetina
glasalaje ,,zao'; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,zaoo.

Zakljuiakz Zahtjev za sufinanciranje promocije TN BiVillage u iznosu od 12.000,00 €, kampa
Pineta u iznosu od 5.300,00 € i Villete Phasiane u iznosu od 2.000,00 € jednoglasno je usvojen.



2. Zahtjev za sufinanciranje evenata Bi Village u iznosu od 10.600,00 €

Clanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovid glasao je ,,zaoo; gospoda Sandra
NeSovi6 glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6 glasala je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,za".

Zakljuiakz Zahtjev za sufinanciranje evenata TN Bi Village u iznosu od 10.600,00 € jednoglasno je
usvojen.

3. Za sufrnanciranje unutarnjeg osvjetljenja Zupne crkve Sv. Kuzme i Damjan u iznosu od 7 .617,00 €

dlanovi Turistidkog vijeia glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra
Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bilii glasala je ,,2a"; gospoda Tereza Kesovija Lupetina
glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je ,,2a".

Zakljuiakz Zahtjev za sufinanciranje unutarnjeg osvjetljenja Zupne crkve Sv. Kuzme i Damjan u
iznosu od 7.617,00 € jednoglasno je usvojen.

Buduii da se nitko vi5e nije javio za rrjed, Predsjednik TZO FaLana zahvaljuje prisutnima na
sudjelovanj u,, te zatvara 21. redovnu Sjednicu Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Opiine FaLana.

Sjednica Turistidkog vijeda Turistidke zajednice Opdine FaZana zavr5ilaie u 11,44 sati.

Zapisnidarka:
FaLana:
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